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  PROTOKÓŁ NR XIX/2020 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 29 WRZEŚNIA 2020 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

                               URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 11.00. 

 

1. Otwarcie XIX sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie 

kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XIX 
sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20. 1b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 
zwyczajowo przyjęty. Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych 

jest 14 radnych, na ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń 

 
O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 
 

2. Przyjęcie porządku obrad: 
 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję, zapytał, czy są 
wnioski do porządku obrad? 

 
- Brak wniosków do porządku obrad. 

 
 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Korespondencja i sprawy różne. 
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4. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia częściowej zmiany 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Gminy Dobroń (opinia Komisji Rolnictwa) 

6. Omówienie informacji z wykonania budżetu Gminy Dobroń za pierwsze 

półrocze 2020 r., informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego SP 

GOZ i DCK w Dobroniu za pierwsze półrocze 2020 r. (opinia Komisji 

Rozwoju) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2020-2031 (opinia Komisji Rozwoju) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2020 (opinia Komisji Rozwoju) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pabianickiemu w zakresie dofinansowania zadania 

pn.:"Budowa chodnika w drodze powiatowej nr 3310E w miejscowości 

Róża, Gmina Dobroń" (opinia Komisji Rozwoju) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany "Planu gospodarki 

niskoemisyjnej w Gminie Dobroń na lata 2015-2020" (opinia Komisji 

Rolnictwa) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

(opinia Komisji Rolnictwa)  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

(opinia Komisji Rolnictwa) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

(opinia Komisji Rolnictwa) 

14. Przyjęcie wniosku do protokołu nr XVIII/2020 z sesji Rady Gminy. 

15. Zamknięcie sesji.  

 

3. Korespondencja i sprawy różne: 
 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 3 sierpnia 
br. do Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo P. Ziętali i P. Przezdźwięk 

dotyczące przekształcenia działki w miejscowości Poleszyn. Udzielona została 
odpowiedź, a Radni otrzymali pisma wraz z materiałami na sesję. 

 
- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 17 

września br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęła od 
Wójta Gminy informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego SP GOZ i DCK w 
Dobroniu za pierwsze półrocze 2020 r. Radni otrzymali pismo wraz z 

materiałami na sesję.  

 



3 | S t r o n a  

 

Protokół nr XIX/2020 z sesji RG w Dobroniu – 29.09.2020 r.  
 

4. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak rozpoczął wystąpienie od informacji 
dotyczącej bieżącego utrzymania dróg i obiektów gminnych tj. uzupełnienie 

oznakowania, sprzątanie terenu, wycinka gałęzi, koszenie traw, 
wyrównywanie dróg gminnych, remont cząstkowych nawierzchni dróg 

asfaltowych. Poinformował, że podejmowane są wszelkie starania, aby 
polepszyć stan dróg. W przypadku zakończenia robót przy budowie 

chodnika w Dobroniu Dużym zostało wykonane 210 metrów bieżących, 
część środków pochodziła z funduszu sołeckiego. Trwają też prace związane 

z ułożeniem nakładek asfaltowych na drogach gminnych tj. ul. Witkiewicza 
w Chechle Pierwszym, ul. Zwycięstwa, w Chechle Drugim. Wójt 

poinformował o planowanym oficjalnym otwarciu sali gimnastycznej w 

Chechle Drugim, jednak ze względu na pandemię Covid – 19 wystąpiły 
utrudnienia, nadal nie wiadomo, czy będzie można przeprowadzić oficjalne 

otwarcie. Wójt poinformował o budowie drogi na terenie Wymysłowa 
Francuskiego, prowadzącej do Markówki, fundusze pochodzą z programu 

„Droga do pól”. Prowadzone są także prace przy budowie wiaty na terenie 
SP w Dobroniu, został utworzony też ogródek dydaktyczny i ścieżka 

edukacyjna, a koszt inwestycji to 50 000 zł. Usuwane są awarie na sieciach 
wodociągowych, usuwane awarie na sieciach kanalizacyjnych i czyszczenie 

przepompowni ścieków. Zaplanowano także budowę wiaty/altany w 
miejscowości Barycz, rozpoczęły się prace. Następnie zaplanowano budowę 

placu zabaw w miejscowości Poleszyn, inwestycja ma być wykonana z 
grantów sołeckich, po napisaniu wniosku otrzymano dotację na budowę 

placu zabaw. Wpłynęło także 20 000 zł od firmy PGE przeznaczone na 
remont i wyposażenie pracowni fizyczno-chemicznej w SP w Dobroniu, 

planowane jest przeprowadzenie remontu i dokupienie wyposażenia do tej 

pracowni, a gmina ma w planach dołożenie 10 000 zł i za łączną kwotę 
30 000 zł wyremontowanie całej pracowni. Z uwagi na fakt, że wyposażenie 

jest bardzo drogie, kwota 30 000 zł może być niewystarczająca. Wpłynęły 
też pieniądze z WFOŚ, dzięki czemu pracownia w Chechle została 

przystosowana do nauki przyrody. Przy SP w Chechle powstały także 
murale, ich wykonanie kosztowało ok 20 000 zł i zostało sfinansowane przez 

sponsorów. W dniu 1 września 2020 roku nastąpił odbiór robót budowlanych 
dotyczących zadania pod nazwą „Budowa i rozbudowa oświetlenia ulicznego 

na terenie Gminy Dobroń” współrealizowanego w ramach funduszu 
sołeckiego sołectwa w Dobroniu tj. ul. Sportowa w Dobroniu, ul. Łąkowa w 

Przygoniu, Barycz, a częściowo współrealizowanego z funduszu sołeckiego 
sołectwa Dobroń Poduchowny. W trosce o poprawę bytu osób powyżej 60 

r.ż. rozpoczęto akcję „Przepis na opiekę”. Rozdane zostały specjalne opaski, 
które osoby powyżej 60 r.ż. i niesamodzielne będą nosiły, w wypadku 

nieprzewidzianej sytuacji losowej czy kłopotów ze zdrowiem dzięki opasce 

zostanie przekazany meldunek do administratora. Podpisana została 
umowa z firmą HRPK. W dniu 7 września 2020 roku strony procesu 

inwestycyjnego podpisały protokół odbioru robót budowlanych dla części 
drugiej zadania pod nazwą „Rozbudowa oczyszczalni ścieków”. 
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Dofinansowanie projektu sięga 63,63 % i kosztów kwalifikowanych w 
kwocie 1 509 272 zł. Wykonano także budowę sieci wodociągowej w 

miejscowości Przygoń. Zostały złożone dwa wnioski do Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego z prośbą o dofinansowanie budowy albo rozbudowy ujęcia 
wody. Pierwszy wniosek dotyczy kwoty 8 mln zł, drugi wniosek jest 

skierowany na zakup i na rozbudowę na potrzeby mieszkańców Gminy, 
budynku GS-u i tego, co mieści się wokół. W planach jest budowa Centrum 

Usług Społecznych, w którym mieszkańcy będą mogli skorzystać z pomocy 
GOPS albo innych usług w dziedzinie kultury i sportu. Centrum Usług 

Społecznych istnieje w Polsce i rozpoczęło funkcjonowanie na początku 
stycznia 2019 roku. Gminy powoli zaczynają tworzyć Centra Usług 

Społecznych. Obecnie Gmina Dobroń jest na etapie składania wniosków o 
dofinansowanie dla seniorów i dzieci, na świetlice terapeutyczne. Planowana 

budowa sali gimnastycznej przy SP Mogilno ma być skończona w 2023 roku, 
a wszelkie działania zostaną rozpoczęte dopiero na przełomie 2021/2022 

roku.  Aby można było rozliczyć budowę, musi zostać ona zakończona we 
wrześniu 2023 roku. Ten sam termin będzie dotyczył Stacji Uzdatniania 

Wody w Markówce i budowy Centrum Usług Społecznych. W 2020 roku ma 

się rozpocząć budowa boiska do piłki siatkowej przy klubie sportowym 
ISKRA. Złożony był wniosek na kwotę 100 000 zł, natomiast wpłynęła 

decyzja ze będzie to kwota 20 000 zł. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Radny G. Minias poruszył temat przebudowy dworca kolejowego w 

Dobroniu zapytał, czy planowana jest wymiana stojaków rowerowych 

znajdujących się przy peronach? 

- Radny D. Becht zapytał, kiedy gmina zacznie budować drogi gminne? 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy 

Wójt posiada informacje na temat drogi wzdłuż torów, czy droga zostanie 

utwardzona czy naprawiona? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że tren dworca PKP nie 
jest terenem gminy, jest to teren należący częściowo do Kolei i 

prawdopodobnie starostwa. W przypadku chęci wymiany stojaka na nowa 
gmina będzie zobowiązana do pozyskania wszystkich zgód, nie ma także 

pewności czy Kolej wyraża chęć ustawienia nowego stojaka na rowery, 
dlatego obecnie nie zostaną rozpoczęte żadne działania związane z wymianą 

stojaków. Zaznaczył, że jeśli chodzi o budowę dróg gminnych, zwrócił się 
do radnych z pytaniem czy radni zauważyli, że inne duże inwestycje nie 

wpłynęły na zahamowanie budowy dróg gminnych, czy jednak zauważyli, 

że z roku na rok jest coraz więcej nowych dróg i nakładek asfaltowych? 
Poinformował, że na budowę drogi w Ldzaniu, która jest robiona wspólnie z 

powiatem, gmina dołożyła 300 000 zł, na drogę w Markówce ma być 
przeznaczona kwota 600 000 zł. Oprócz tego są mniejsze drogi osiedlowe 

które będą budowane w Chechle Pierwszym i w Chechle Drugim, a 
rozpocznie się też budowa ul. Sportowej, na którą według kosztorysu 

potrzebna jest kwota 1 600 000 zł, w przypadku ul. Słowackiego jest to 
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kwota 1 300 000 zł pochodząca z samorządowych inwestycji terytorialnych, 
jest to program rządowy. Część pieniędzy na budowę ul. Słowackiego 

zostanie dołożona z budżetu. Jeśli chodzi o ul. Sportową, to ma pojawić się 

program zakładający dotację do budowy dróg, jeśli się nie pojawi to i tak 
zostanie napisany wniosek na ul. Sportową, jednak realizacja wniosku jest 

związana z uzyskaniem odpowiedniej ilości punktów. Realizacja budowy 
drogi przy ul. Słowackiego jest istotna, ponieważ droga będzie łączyć ul. 

Zakrzewki i ul. Sienkiewicza. Zaznaczył, że budowa drogi w Ldzaniu jest już 
na końcowym etapie, rozpoczyna się budowa drogi do Markówki. Nadmienił, 

że uczestniczy w spotkaniach sołeckich dotyczących podziału funduszów 
sołeckich i może stwierdzić, że najbardziej potrzebne i priorytetowe drogi w 

gminie Dobroń zostały już zrobione. Jeśli chodzi o drogę między Orpelowem 
a Dobroniem, znajdującej się wzdłuż torów kolejowych, zaznaczył, że ma 

być skierowany wniosek, kierownik GKIOŚ rozpoczął już wstępne rozmowy, 
ponieważ drogi zostały zniszczone i powinny być doprowadzone do takiego 

stanu, w jakim znajdowały się przed remontem. O ile droga jest w całości 

gminna, to podjęte będą starania dotyczące odnowienia drogi.  

- Radny D. Becht zaznaczył, że jeśli chodzi o drogi to od kilku lat w budżecie 
przeznaczone jest 400 000 zł na drogi gminne, ta kwota nie ulega 

zwiększeniu. Dodał, że w Chechle Pierwszym w roku ubiegłym zostało 
wykonane jedynie 300 m nakładki asfaltowej, inwestycja została wykonana 

z funduszu sołeckiego. Chechło Pierwsze jest trzecim płatnikiem w gminie, 
jeśli chodzi o podatki, więc nie rozumie, dlaczego w Chechle Pierwszym nie 

wykonuje się nakładek asfaltowych. Powiedział, że życzyłby sobie, aby 
każde sołectwo otrzymało tak dużą kwotę, jak 1 600 000 zł, ponadto wyraził 

wątpliwość czy koszt naprawy drogi o długości 700 czy 800 m rzeczywiście 

wynosi 1 600 000 zł.  

- Radna U. Siwek zaznaczyła, że ul. Słowackiego była bardzo potrzebna, 
mimo ogromnych kosztów przebudowy ulicy najważniejsze było 

zagwarantowanie bezpieczeństwa mieszkańców. Mimo tego, że dotacje na 
drogę były cofnięte, to jednak udało się uzyskać pieniądze na przebudowę 

drogi i jest to duże osiągnięcie wójta.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że cieszy się, że działalność 

związana z budową nowych dróg spotyka się ze zrozumieniem. Zaznaczył, 
że radni są radnymi całej gminy i powinni mieć na uwadze dobro wszystkich 

miejscowości znajdujących się na terenie gminy, a nie wyłącznie jednej 
miejscowości, powinni się także skupiać na działaniach priorytetowych i 

niezbędnych i podejmować działania w sposób sprawiedliwy. Zaznaczył, że 
że jeśli chodzi o Chechło Pierwsze to stan dróg na poziomie ostatnich lat 

poprawił się, zostało jeszcze kilka dróg do zrobienia. Natomiast te 300 m 
asfaltu na drodze w Chechle nie jest tak drogie jak na ul. Słowackiego, 

trzeba tam poprawić całą infrastrukturę, są położone płyty, wylany beton i 
asfalt nie może być położony bezpośrednio na beton. Porównując Chechło i 

Dobroń, to po raz pierwszy w Dobroniu jest robiona droga, na której jest 
wykonywany asfalt. Jest to droga priorytetowa, którą przejeżdżają ciężkie 
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samochody do firmy JNT Group, istnieje ryzyko wystąpienia sytuacji, w 

której płyty się zapadną, dlatego naprawa drogi jest konieczna.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel dodał, że warto by 

było poruszyć temat dróg podczas obrad Komisji Rolnictwa i wówczas 

zgłosić potrzeby poszczególnych sołectw.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak odniósł się do kwestii 400 000 zł 

przeznaczonych na drogi i zarzutu, że jest to zbyt mała kwota. Podkreślił 
fakt, iż po podsumowaniu każdego roku można wywnioskować, że nie jest 

to wyłącznie 400 000 zł, lecz dużo wyższa kwota.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel podtrzymał swoje stanowisko, aby 

problem dróg został szczegółowo omówiony podczas obrad Komisji. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak dodał, że planowane jest wykonywanie 

dróg ze środków zewnętrznych, natomiast nie każda droga może otrzymać 
środki zewnętrzne, dlatego robione są te drogi, na których wykonanie 

można otrzymać pieniądze.  

- Brak dalszej dyskusji. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia częściowej 

zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Dobroń:  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o częściową 

zmianę studium, to z jednej strony są wydatki gminne, a z drugiej strony 
trzeba zadbać o przychody i właśnie z tego powodu pojawiła się chęć zmiany 

terenu tak, aby powstała tam strefa przemysłowa, żeby w najbliższej 
przyszłości można było uzyskać dodatkowe pieniądze do budżetu, aby przez 

cały czas można było rozwijać Gminę Dobroń. Zaznaczył, iż należałoby 
zadać pytanie, skąd wójt ma pozyskać na te inwestycje pieniądze? a także 

co należałoby zrobić, żeby wpływy do budżetu były większe? Zaznaczył, że 

teren ma zostać przeznaczony pod przemysł. 

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinie nr 18/45/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, kiedy 

można oczekiwać zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego, żeby 

studium weszło do planu? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że są dwa tereny, jeden o 

powierzchni 20 ha na którym trwają starania o przekształcenie terenów 
rolnych na tereny przemysłowe i oczekiwanie na odrolnienie części gruntów 
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klasy III trwało 1,5 roku. Zaznaczył, że dziś zostanie rozpatrzone podjęcie 
uchwały w sprawie częściowej zmiany studium, to rozpocznie się proces 

zmiany planu zagospodarowania. Zaznaczył, że kiedy zakończą się prace 

nad zmianami studium to zostaną rozpoczęte prace nad planem 
zagospodarowania. Stwierdził, że jeśli studium, prace są już na etapie 

końcowym. Zaznaczył, że zaraz zaprosi osoby, które odpowiedzą na pytanie 
na jakim etapie są sprawy dotyczące studium i kiedy można uchwalić 

czasowo plan zagospodarowania. 

- Przedstawiciel firmy e-GIS pracownia planistyczno-projektowa sp. z o.o.  
Damian Michalski projektant, współautor zmiany studium zapytał, czy 

obecne na sali osoby chcą zadać jakieś pytania? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zapytał, na jakim etapie są prace, które 

polegają na częściowej zmianie studium i kiedy się one zakończą? Kiedy 

można podejmować uchwałę co do zmiany planu zagospodarowania i kiedy 
miałyby się zakończyć prace nad planem zagospodarowania, aby było już 

możliwe procedowanie wniesienia planu zagospodarowania?  

- Przedstawiciel firmy e-GIS pracownia planistyczno-projektowa sp. z o.o.  

Damian Michalski projektant, współautor zmiany studium poinformował, że 

studium jest przedłożone na dzisiejszej sesji, więc jest to ostatni krok 
procedury sporządzania studium. Zaznaczył, że jeśli w dniu dzisiejszym 

zostanie przyjęta uchwała, to studium wchodzi w życie z dniem dzisiejszym. 
Poinformował, że można by było podnieść uchwałę intencyjną w sprawie 

miejscowego planu już dziś, jednak zgodnie z praktyką zostanie to 
przeprowadzone na następnej sesji. Miejscowy plan na wszystkie terminy z 

wyłożeniem, dyskusją publiczną, zawiadamianiem to okres ok. 6 miesięcy, 
jest to sam okres proceduralny, trzeba doliczyć do tego okresu kilka tygodni 

bądź miesięcy projektowania i analizy materiału. Przewidywany okres może 
wynosić od 6 do 9 miesięcy. Plan nie jest zbyt skomplikowany, więc 

powinien powstać w okresie 9 miesięcy. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy 
pozwolenia do planu przestrzennego są aktualne czy trzeba od nowa 

zwracać się o ich wydanie? Czy półroczny termin będzie obowiązywał? 

- Przedstawiciel firmy e-GIS pracownia planistyczno-projektowa sp. z o.o.  
Damian Michalski projektant, współautor zmiany studium zaznaczył, że 

półroczny termin będzie obowiązywał. Zmiana studium była zrobiona w 
takim zakresie w jakim jest planowane zrobienie planu, dlatego zakres 

będzie się powielał, jednak jest to oddzielna procedura i oddzielny 

dokument więc musi być też wydana oddzielna decyzja uzgodnienia. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zapytał, ile hektarów zostanie 

przeznaczonych pod budownictwo?  

- Przedstawiciel firmy e-GIS pracownia planistyczno-projektowa sp. z o.o.  
Damian Michalski projektant, współautor zmiany studium zaznaczył, że jest 

to obszar niespełna 40 ha, dokładnie trochę powyżej 38 ha. Dodał, że warto 
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zwrócić uwagę na lokalizację tego terenu, jest on zlokalizowany w bardzo 
dogodnym miejscu, nie będzie generował dużego ruchu transportu 

ciężkiego przez miejscowości gminy, znajduje się możliwie blisko węzła 

drogowego.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jest jeszcze teren 

przemysłowy o powierzchni 20 ha o którym wcześniej mówił Pan Damian 
Michalski, teren mógłby zostać bardzo szybko ukończony jednak pojawia 

się problem z wyjazdem na drogę. Urząd Gminy czeka na współpracę, w 

każdym przedsięwzięciu musi być kilka stron które wykonywałyby określone 
czynności. Trudno określić, w jakim terminie plan zostanie ukończony, 

jednak jest nadzieja, że znajdzie się inwestor na zabudowanie 20 ha pod 
przemysł, dla wizualizacji przed sprzedażą będzie określona opłata 

planistyczna, jest to różnica ceny gruntu, która obowiązywała przed 

planem, a ceny którą został sprzedany grunt przemysłowy.  

- Przedstawiciel firmy e-GIS pracownia planistyczno-projektowa sp. z o.o.  

Damian Michalski projektant, współautor zmiany studium poinformował, że 
opłata w miejscowym planie to opłata maksymalnie do 30 % różnicy, jest 

to kilkanaście złotych przed planem, kilkuset za metr po zmianie i od tego 
30 % do budżetu gminy i jest to okres 5 lat, jeśli ten grunt nie zostanie 

zbyty. Jest to jednorazowa opłata, ale jeśli później powstanie nowa hala to 
jej powierzchnia użytkowa jest ogromna i wówczas płaci się podatek od 

nieruchomości, stanowiący duży wpływ do budżetu.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jest to jednorazowa 
opłata w wysokości 20 – 30%, jednak w momencie sprzedaży gruntów przez 

właścicieli są to ogromne pieniądze. Dodał, że zależy mu, aby na terenie 
Gminy Dobroń powstawały tereny przemysłowe, które będą generować 

wpływy do budżetu. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy 
wprowadzenie przemysłu nie przyniesie negatywnych korzyści dla 

mieszkańców. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak odpowiedział, że wręcz przeciwnie, dzięki 
przemysłowi mieszkańcy gminy będą mieli możliwość rozwoju, np. podjęcia 

pracy, wynajmu samochodów czy sprzedaży produktów i usług.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XIX/144/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XIX/144/20 w sprawie uchwalenia częściowej zmiany 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Gminy Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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6. Omówienie informacji z wykonania budżetu Gminy Dobroń za 
pierwsze półrocze 2020 r., informacji o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania Planu Finansowego SP GOZ i DCK w Dobroniu za 

pierwsze półrocze 2020 r.: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o informacje 
z wykonania planu finansowego i inwestycyjnego SP GOZ, jak również DCK, 

to ze względu na pandemię nieobecny jest Kierownik Ośrodka Zdrowia oraz 

Pani Dyrektor DCK. Poinformował, że jeśli chodzi o plan finansowy i jego 
wykonanie DCK, to w tym roku ze względu na pandemię wydatki są znacznie 

mniejsze, nie były zorganizowane np. Dni Dobronia. Natomiast Ośrodek 
Zdrowia ma zawsze dodatni plan finansowy, w chwili obecnej nie ma 

żadnego zagrożenia dla finansów. W przypadku wykonania budżetu gminy 
za pierwsze półrocze 2020 r., to pierwsze półrocze jest zawsze mniej 

efektywne, jest okresem oczekiwania, pisania wniosków, projektów, 
zakończenia inwestycji z lat ubiegłych. W pierwszym półroczu obserwuje się 

finanse, które mają odzwierciedlenie w budżecie. Natomiast w drugim 
półroczu, już po wykonanych przetargach, projektach, rozpoczęte zostają 

prace i inwestycje dotyczące gminy Dobroń. W pierwszym półroczu dochody 
zostały wykonane w kwocie 20 mln 257 tys. 781 zł 15 gr, jest to 45, 4% 

zakładanego planu. Zrealizowane dochody bieżące to kwota 19 mln 98 tys. 
152 zł 26 gr i jest to 52, 5 % planu dochodów bieżących. Jeśli chodzi o 

dochody bieżące, zauważalny jest spadek dochodów z tytułu udziału w 

podatku dochodowym od osób fizycznych. Może być to związane z 
wystąpieniem w pierwszym półroczu 2020 r. pandemii, wówczas 

mieszkańcy nie zarabiali, gospodarka nie utrzymywała się na 
dotychczasowym poziomie, została zahamowana i spowodowało to 

negatywne skutki dla budżetu gminnego. W roku ubiegłym, w analogicznym 
okresie kwota wynosiła 308 870 zł, a gmina Dobroń otrzymała zwrot 

podatku VAT od inwestycji realizowanych w latach ubiegłych, jest to dalsza 
część dochodów, mowa o inwestycjach, które były wcześniej realizowane: 

budowa sali gimnastycznej w Chechle i rozbudowa oczyszczalni ścieków. 
Jeśli chodzi o dochody majątkowe to kwota 1 mln 169 tys. 628 zł 89 gr to 

14, 1 % planu. Ta kwota dotyczy budowy sali gimnastycznej z przedszkolem 
w Chechle. Obecnie dochody majątkowe są już wyższe, otrzymano 

refundację wydatków rozbudowy oczyszczalni ścieków z I etapu, czyli z 
ubiegłego roku, termomodernizacja oraz zaliczka na budowę sali 

gimnastycznej w Chechle. Jeśli chodzi o wydatki, to w pierwszym półroczu 

2020 r. zostały zrealizowane w kwocie 21 mln 453 tys. 291 zł 66 gr, jest to 
46,6% planu. Wydatki bieżące związane z funkcjonowaniem gminy i jej 

jednostek organizacyjnych wyniosły 16 mln 640 tys. 742 zł 60 gr, natomiast 
wydatki majątkowe to 4 mln 812 tys. 549 zł 6 gr. Te wydatki to wydatki 

mające odzwierciedlenie w zadaniach inwestycyjnych, chodzi o budowę sali 
gimnastycznej w Chechle i budowę wodociągu w Przygoniu. Należy także 

wspomnieć o deficycie, który w pierwszym półroczu 2020 r. wyniósł 1 mln 
185 tys. 510 zł 51 gr. Zadłużenie na dzień 30 czerwca 2020 r. wyniosło 12 
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mln 300 tys. i właśnie takie zadłużenie było planowane. Pierwsze półrocze 

jest wstępem do tego, co wydarzy się w drugim półroczu.  

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. 

Minias odczytał pozytywną opinie nr 18/69/2020 Komisji w sprawie w/w 

projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Radny D. Becht zaznaczył, że z otrzymanego zestawienia budżetowego 

wynika, że budżet, który wynosił 780 tys. został wykonany w 51, 28%, więc 
nie widać żadnych oszczędności. Po odjęciu szkolnictwa, budżet został 

wykonany w 52,34%, więc tutaj też zauważalny jest wydatek powyżej 50%. 
Radny poruszył kwestię świetlic szkolnych. Dzieci nie chodziły do świetlic 

szkolnych, a budżet na świetlice szkolne wyniósł 246 tys. i został wykonany 

126 tys., czyli 51, 14 %. Radny zapytał, czy istnieje możliwość zmniejszenia 
np. liczny godzin w sektorze oświaty, czy też karta nauczyciela na to nie 

pozwala?  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaznaczył, że jeśli chodzi o DCK, to w 

którymś momencie został zmniejszony budżet dla DCK i radni powinni o tym 

wiedzieć, ponieważ było przeprowadzone głosowanie w tym temacie. 
Pomimo tego, że nie są organizowane Dni Dobronia, został obniżony plan 

finansowy i dotacje do DCK. Dodał, że nie jest stosowne, aby zastanawiać 
się, dlaczego wydatki na oświatę nie zostały zmniejszone pomimo pandemii, 

ponieważ dzieci muszą mieć zapewnioną możliwość nauki bez względu na 

pandemię bądź inne nieprzewidziane sytuacje.  

- Radny D. Becht zaznaczył, że jego pytanie dotyczące oświaty pojawiło się, 

ponieważ Minister Edukacji Narodowej mówił, że w związku z pandemią, 
kiedy dzieci nie chodziły do szkół, gminy i miasta wykazały duże 

oszczędności.  

- Brak dalszej dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że Rada Gminy w 

Dobroniu przyjęła informacje z wykonania budżetu Gminy Dobroń za 
pierwsze półrocze 2020 r., informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania Planu 

Finansowego SP GOZ i DCK w Dobroniu za pierwsze półrocze 2020. W/w 

informacje stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2020-2031: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że w obradach komisji 

uczestniczyła Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo i wszystkie informacje w 
sprawie w/w projektu uchwały zostały przekazane radnym, w przypadku 

pojawienia się pytań, Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo udzieli odpowiedzi.  
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-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. 
Minias odczytał pozytywną opinie nr 18/70/2020 Komisji w sprawie w/w 

projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XIX/145/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 
przyjęła uchwałę Nr XIX/145/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2020-2031. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2020: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaznaczył, że nie ma już nic do dodania w 

sprawie uchwały. 

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 18/71/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XIX/146/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” i 1 głosem 
„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XIX/146/20 w sprawie zmiany w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2020. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Pabianickiemu w zakresie dofinansowania 
zadania pn.: „Budowa chodnika w drodze powiatowej nr 3310E w 

miejscowości Róża, Gmina Dobroń”: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaznaczył, że jest to kontynuacja 
inwestycji, która trwa przy drodze powiatowej, w tamtym roku na budowę 
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części chodnika została przeznaczona kwota 50 tys. zł. Cała kwota inwestycji 
wynosiła 120 tys., a zostało wykonane około 120-150 m bieżących chodnika 

w tej miejscowości, jeśli uchwała zostanie podjęta, wówczas zostanie 

wyrażona zgoda na kontynuację inwestycji, które zostały rozpoczęte w roku 
ubiegłym, planowane jest przeznaczenie wspólnie z powiatem 50 tys. zł na 

współfinansowanie tej inwestycji.  

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 18/72/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy 

celem projektu była budowa chodnika w całej miejscowości Róża? Radny 
dodał, że położenie chodnika w całej miejscowości byłoby długotrwałą i 

kosztowną inwestycją.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że dotychczas został 
wykonany bardzo mały odcinek chodnika. Założenia były takie, aby 

sukcesywnie robić chodnik przez całą miejscowość, przetarg jest 
zorganizowany i prowadzony przez Starostwo Powiatowe w Pabianicach i nie 

wiadomo, dlaczego do tej poru został wykonany jedynie mały odcinek 
chodnika. Wykonanie całego chodnika wiąże się z ogromnymi wydatkami, 

ponieważ na dwukilometrowym odcinku w miejscowości Róża, każde 100 m 

chodnika będzie kosztować ok. 80- 100 tys. zł.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański powiedział, że 

dołożenie przez gminę 50 tys. zł na budowę chodnika nie jest jeszcze bardzo 
wysoką kwotą. Natomiast obawia się, że jeśli w powiecie znajdą się większe 

pieniądze na budowę chodnika, wówczas gmina Dobroń będzie musiała w 
ramach partnerstwa będzie musiała pokryć 50 % kwoty i nie wiadomo, jak 

duża kwota to będzie. Lepsze byłoby sukcesywne pokrywanie mniejszych 

kwot przez okres np. 10 lat niż jednorazowy, bardzo duży wydatek.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel powiedział, że okres 10 

lat wydaje się dość pesymistyczną prognozą. W interesie wszystkich radnych 
Rady Gminy i Wójta Gminy jest to, aby budowa chodnika skończyła się jak 

najszybciej. Jednak zależy to od Starostwa Powiatowego i od prognozy 

finansowej w Starostwie.  

- Radna A. Bielecka poinformowała, że skoro radni wyrazili wątpliwość, że 

kwota jest zbyt wysoka jak na tak mały odcinek chodnika, to czy można 
uzyskać informacje dotyczące postępu prac przy budowie i jakie konkretnie 

czynności zostały wykonane za daną kwotę? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że rozliczenie finansowe jest 
zawsze przesyłane po zakończonej inwestycji w formie informacji. Po 

zakończeniu budowy kolejnego odcinka zostanie przekazana informacja o 

wszystkich kosztach, o wydatkowaniu pieniędzy.  
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- Radny D. Becht poinformował, że podejmując uchwały w gminie należy 
posiadać informacje o tym, za co się płaci, żeby zapobiec sytuacji, że w 

trakcie inwestycji nastąpi zwiększenie kosztów i gmina będzie zobowiązana 

do pokrycia dużo większych kosztów niż te, które były początkowo założone.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że mieszkańcy Róży 

zgłaszali potrzebę budowy chodnika, na spotkaniu sołeckim w ubiegłych 
latach było podpisane porozumienie z powiatem, powiat wykonywał przetarg 

i przystępował do prac, kalkulowano, jaka kwota ma być potrzebna na 

budowę chodnika. Gmina Dobroń stara się sprawiedliwie uczestniczyć z 
powiatem w budowie dróg, chodników na terenie gminy, biorąc pod uwagę, 

że powiat jest właścicielem tej drogi, chodnika. Natomiast w tym przypadku 
chodzi o współpracę, która ma na celu przyspieszenie prac, ponieważ powiat 

też nie posiada dużych pieniędzy i należałoby pomyśleć o tym, że gdyby 
powiat finansował w 100% wszystkie prace, to zarówno kolejka 

oczekujących, jak i czas oczekiwania byłyby długie.  

- Radna H. Grącka poinformowała, że wszystko rozstrzygają przepisy o 
zamówieniach publicznych. Wszystkie przetargi są ogłaszane publicznie na 

stronach odpowiednich w zależności od tego, czego dotyczy dany przetarg. 
Każdy może wyszukać informacje na temat konkretnego przetargu i uzyskać 

wszystkie potrzebne dane.  

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna powiedziała, że z 
doświadczenia zawodowego wie, że udziela się pomocy finansowej w formie 

dotacji, każda dotacja celowa musi zostać rozliczona, więc zapewne Skarbnik 

Gminy dostaje rozliczenie takiej dotacji z dokładnymi danymi.  

- Radna U. Siwek zaznaczyła, że nie chodzi o sam chodnik, ale również o 

wjazdy.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel stwierdził, że nie wie, czy chodzi o 

sam chodnik czy też o wjazdy, inwestorem jest Starostwo Powiatowe we 

współpracy z Gminą Dobroń.  

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XIX/147/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XIX/147/20 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu w zakresie dofinansowania 

zadania pn.: „Budowa chodnika w drodze powiatowej nr 3310E w 

miejscowości Róża, Gmina Dobroń”. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany „Planu 

gospodarki niskoemisyjnej w Gminie Dobroń na lata 2015-2020:  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przypomniał, że podczas obrad komisji 

była omawiana konieczność wykonania zmian i zapisów w planie gospodarki 

niskoemisyjnej. 

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinie nr 18/46/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XIX/148/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XIX/148/20 w sprawie zmiany „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej w Gminie Dobroń na lata 2015-2020. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że wszystkie trzy uchwały 
dotyczące nabycia nieruchomości są uchwałami, gdzie u podstaw przez 

mieszkańców są tworzone wnioski o wykupienie od nich terenu. W przypadku 

ul. Słowackiego to gmina wnioskowała do właściciela gruntu, aby odsprzedał 
grunty które będzie można zagospodarować, chodzi o odwodnienie drogi przy 

końcu. Droga na ul. Torowej w Chechle działka sięga przejazdu między drogą 
wojewódzką a torami, aby podjąć jakiekolwiek działania trzeba przejąć teren 

notarialnie. Jeśli chodzi o poszerzenie ul. Słonecznej, o stworzenie 
korzystnego dla wjeżdżających w ulicę wjazdu, udało się porozumieć z 

właścicielem gruntu, który odsprzedaje grunty na polepszenie sytuacji 
drogowej na ul. Słonecznej. Zaznaczył, że pod drogami w gminie Dobroń jest 

naprawdę dużo gruntów które wymagają przejęcia i pojawiają się nowe 
grunty na nowo wytyczonych osiedlach, gdzie prywatni właściciele 

zamieniają swoje własności na działki, wyznaczają tam drogi i zwracają się o 
wykupienie drogi na własność gminy. Można zaobserwować duży regres w 

kierunku rozbudowy gminy Dobroń, wydawanych jest bardzo dużo pozwoleń 
na budowę domów jednorodzinnych, w 2018 r. gmina otrzymała I miejsce 

wśród wszystkich gmin powiatu pabianickiego, jeśli chodzi o zasiedlenie. 

Przybywa mieszkańców, jest więcej dróg i lepsza infrastruktura. Zaznaczył, 
że wybudowana sala gimnastyczna z dwoma oddziałami przedszkola będzie 

wystarczająca, jednak okazało się, że może wystarczyć jedynie na dwa, trzy 
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lata, a później trzeba będzie szukać dalszych możliwości rozbudowy w 
kierunku tworzenia nowych oddziałów przedszkola. Poinformował także o 

480 tys. zł przeznaczonych na rozbudowę GS-u tj. budynki GS-u przy ul. 

Sienkiewicza. Zaznaczył, że można zaobserwować, że lewa strona gminy w 
kierunku Pabianic ciągle jest zabudowywana, powstają nowe osiedla 

dochodzące prawie pod Piątkowisko, są inwestorzy, którzy chcą budować 
większe ilości domów. Natomiast prawa strona gminy zostaje przeznaczona 

pod przemysł. Stwierdził, że właśnie w taki sposób widzi rozwój gminy i w 
następnej kadencji będzie można już obserwować zmiany zachodzące na 

drogach w Gminie Dobroń.  

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 
odczytał pozytywną opinie nr 18/47/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański stwierdził, że 

osobiście nie zauważył nowo powstałych w gminie budynków 
jednorodzinnych ani rozwijającego się przemysłu. Zapytał, w jaki sposób 

Wójt widzi rozwój tego okręgu? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że miał na myśli miejsce, w 
którym znajduje się napis „Witamy w Gminie Dobroń” i całej lewej strony w 

okolicy tego miejsca, która się rozbudowuje. Dodał, że także Orpelów 
znacznie się rozbudowuje, jako przykład można podać łącznik pomiędzy 

Orpelowem a Orpelowem Numerki, nowy asfalt, nowe lampy, rozwijającą się 

straż pożarną. W Orpelowie nie ma w planach żadnego dużego przemysłu, 
ponieważ jest tam budownictwo, które w jakimś stopniu się rozwija. 

Podkreślił, że należy dostrzegać zachodzące pozytywne zmiany i rozwój, jaki 

miał miejsce w gminie na przestrzeni ostatnich kilku lat.  

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XIX/149/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XIX/149/20 w sprawie nabycia nieruchomości. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości:  

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinie nr 18/48/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XIX/150/20, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XIX/150/20 w sprawie nabycia nieruchomości. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości: 

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinie nr 18/49/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XIX/151/20, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XIX/151/20 w sprawie nabycia nieruchomości. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

14. Przyjęcie wniosku do protokołu nr XVIII/2020 z sesji Rady 

Gminy: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr XVIII/2020 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. 
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15. Zamknięcie sesji: 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel dziękując wszystkim za udział w sesji, zamknął 

obrady XIX/2020 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

      Protokołowała:                                           Przewodniczyła:                                                                   

 Inspektor ds. obsługi              Przewodniczący Rady Gminy w 

organów samorządowych                                      Dobroniu 

 

 Paulina Kaczmarek                Janusz Szerffel  
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